
Pytanie:  

Witam, 
 
Czy jest szansa na przedłużenie oświetlenia na ul. Chabrowej w Świdnicy? W chwili obecnej 
oświetlona jest ona w 1/3 długości. Wszyscy mieli nadzieję, że wraz z remontem ulicy zostanie 
wykonane oświetlenie jednak tak się nie stało. Droga ładna ale wieczorami oraz późną jesienią i 
zimą mieszkańcy oraz wszyscy Ci, którzy podążają w kierunku cmentarza "odpalają" latarki w 
telefonach. Słabo to wygląda. 
 
 

Odpowiedź:  

 
W odpowiedzi na pytanie uprzejmie informuję, że inwestycja przebudowy i rozbudowy ulic 
Chabrowej, Rumiankowej i Makowej była wykonywana na podstawie decyzji zgodnej z ustawą                   
z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w 
zakresie dróg publicznych w oparciu o projekt budowlany, który był wykonywany w latach 
2014/2015. Zakres prac projektowych branży elektrycznej dotyczył m.in. przebudowy linii 
średniego napięcia i niskiego napięcia, przebudowę oświetlenia drogowego i doświetlenia 
przejścia dla pieszych. Zakres prac projektowych nie obejmował rozbudowy oświetlenia 
drogowego, w związku z czym, w ramach tej inwestycji nie można było jej zrealizować. 
Wniosek w sprawie rozbudowy oświetlenia drogowego ulicy Chabrowej zostanie ujęty w projekcie 
planu budżetu na  rok 2020. Ostateczna wersja budżetu na 2020 rok będzie zatwierdzana                            
i uchwalana przez Radę Gminy w grudniu br.  
 
 

  
                                                                  Pozdrawiam 

       Krzysztof Stefański 
          Wójt Gminy Świdnica 

 

 
 

 

 

 
 


